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P R O T O K Ó Ł  NR LI/13 

z sesji Rady Miejskiej w Kożuchowie 

odbytej w dniu 2 października 2013 roku 

pod przewodnictwem Przewodniczącego 

Rady Miejskiej Jana Medyńskiego 

 

W sesji uczestniczyło 13 radnych na stan 15. 

Lista obecności w załączeniu. 
 

Ponadto w sesji uczestniczyli:  

1. Ogrodnik Andrzej - Burmistrz Kożuchowa  

2. Żyrolis Adam   - Zastępca Burmistrza Kożuchowa 

3. Piotrowska Jolanta  - Skarbnik Gminy 

4. Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM 

5. Naczelnicy Wydziałów Urzędu Miejskiego, sołtysi, goście. /Lista obecności  

w załączeniu./  
 

Do pkt.1. 

Otwarcia sesji o godz. 12.00 dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Jan Medyński 

witając radnych oraz gości. Stwierdził prawomocność obrad.  
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał proponowany porządek 

obrad, który przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne. 

4. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r.  

5. Stopień zaawansowania sprzedaży mienia i dalsze zamierzenia w tym kierunku. 

6. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

7. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych oraz 

podwyższenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych położonych w budynkach 

wpisanych do rejestru zabytków stanowiących własność Gminy Kożuchów w drodze 

bezprzetargowej na rzecz najemców; /numer druku LI/1/13/ 

b/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku LI/2/13/ 
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c/ nadania nazw ulicom na terenie miasta i gminy Kożuchów; /numer druku LI/3/13/  

8. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XLIX i nr L. 

9. Sprawy różne. 

10. Zamknięcie obrad sesji. 
 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie  

w punkcie 3 porządku obrad informacji OPZL nt. konkursu o nowosolską nagrodę 

gospodarczą Ambasador.  

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Jelinek Marcin – radny, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 7 lit. a. porządku 

obrad informacji dotyczącej zasad administrowania cmentarzami. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o wprowadzenie 

w punkcie 7 lit. b. porządku obrad informacji na temat funkcjonowania przedszkoli po  

1 lipca br. 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

9 lit. d porządku obrad projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy 

Kożuchów na 2013 rok. /numer druku LI/4a/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, złożył wniosek o wprowadzenie w punkcie 

9 lit. e. projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2013 – 2020. /numer druku LI/5a/13/ 

Wniosek został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji i przedstawienie porządku obrad. 

2. Sprawozdanie z prac Burmistrza między sesjami. 

3. Informacja OPZL nt. konkursu o nowosolską nagrodę gospodarczą Ambasador.  

4. Funkcjonowanie instytucji i służb odpowiedzialnych za bezpieczeństwo publiczne. 

5. Informacja z wykonania budżetu Gminy za I półrocze 2013 r.  

6. Stopień zaawansowania sprzedaży mienia i dalsze zamierzenia w tym kierunku. 

7. Przedstawienie informacji nt.: 

a/ zasad administrowania cmentarzami. 
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b/ funkcjonowania przedszkoli po 1 lipca br. 

8. Interpelacje, wnioski i oświadczenia. 

9. Podjęcie uchwał w sprawach: 

a/ ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych oraz 

podwyższenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych położonych w budynkach 

wpisanych do rejestru zabytków stanowiących własność Gminy Kożuchów w drodze 

bezprzetargowej na rzecz najemców; /numer druku LI/1/13/ 

b/ nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości; /numer druku LI/2/13/ 

c/ nadania nazw ulicom na terenie miasta i gminy Kożuchów; /numer druku LI/3/13/  

d/ zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok; /numer druku LI/4a/13/ 

e/ zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów 

na lata 2013 – 2020; /numer druku LI/5a/13/ 

10. Przyjęcie protokołów z sesji Rady Miejskiej nr XLIX i nr L. 

11. Sprawy różne. 

12. Zamknięcie obrad sesji. 

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.2. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił sprawozdanie z prac 

Burmistrza między sesjami./Sprawozdanie w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, zapytał czy Gmina Kożuchów musi zapewnić wkład finansowy 

do projektu „Europejska Koalicja Partycypacji Obywatelskiej – czyli polsko-szwajcarski 

transfer wiedzy i doświadczeń na rzecz społeczności lokalnych”. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, że Gmina gwarantuje wkład 

finansowy wynagradzając pracowników, którzy wykonują zadanie w ramach swojego 

wynagrodzenia.  

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, iż w maju Burmistrz zapewniał, że projekt w całości 

finansowany będzie ze środków funduszu partnerskiego przy udziale Fundacji 

Porozumienie Wzgórz Dalkowskich. Uważa, że zmiany w budżecie nie są zasadne  

z uwagi na to, iż radni nie mieli wiedzy o współfinansowaniu projektu przez Gminę.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powtórzył, że Gmina z własnego budżetu 

do tego projektu nie dokłada środków finansowych. Część wynagrodzenia pracowników 

przenoszona jest do innego paragrafu w celu wykazania, że pracują w ramach projektu.  
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Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że uważa, iż Gmina przesuwając środki wykazuje 

wkład własny do projektu.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zgodził, się, że jest to wkład do projektu, 

zauważył, że nie ma dodatkowego wkładu finansowego, czyli dodatkowego kosztu. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy mieszkańcy 

budynków po PKP zostali poinformowani o zmianie właściciela. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, iż nie ma informacji czy PKP 

poinformowała mieszkańców. Zauważył, że zmiana właściciela jest korzystna dla 

mieszkańców. Zapewnił, że po przekazaniu protokolarnym obiektu zostaną podpisane 

nowe umowy z mieszkańcami. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy został wykonany 

audyt budynku. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, zapewnił, że audyty zostały 

wykonane. Dodał, że mieszkańcy zostali poinformowani o procedurze sprzedaży obiektu. 

Zapewnił, że Gmina ma wiedzę o stanie technicznym obiektu.  
 

Do pkt.3. 

Rut Łukasz – OPZL, przedstawił informację Informacja nt. konkursu o nowosolską 

nagrodę gospodarczą Ambasador.  
 

Do pkt.4. 

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie przedstawił 

informację nt. funkcjonowania Komisariatu. /Informacja w załączeniu./ 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała czy patrol zdąża na czas w miejsce przestępstwa z uwagi na to, że po godzinie 

15.00 wysyłany jest z Nowej Soli. 

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie 

poinformował, że Dyżurny z Nowej Soli wysyła radiowóz, który stacjonuje na terenie 

Kożuchowa.  

Malczyk Piotr – radny, zapytał, czy reorganizacja przyniosła zamierzone efekty. 

Zapytał, z czego wynika wzrost kolizji. 

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie wyjaśnił, że 

wzrostowa tendencja w zakresie kolizji występuje w całym kraju. 

Malczyk Piotr – radny, zapytał, czy wybudowanie ronda rozwiązałoby sytuację. 
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Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie, stwierdził, 

że nie wykonywane były analizy w tym zakresie. Zapewnił, że wybudowanie ronda 

byłoby z korzyścią dla poprawy bezpieczeństwa. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała, czy prawdą jest, że z chwilą otwarcia obiektu nowej Komendy Policji w Nowej 

Soli zostanie zlikwidowany Komisariat Policji w Kożuchowie. 

Perlak Robert – Zastępca Komendant Komisariatu Policji w Kożuchowie, poprosił  

o skierowanie pytania do Komendanta Powiatowego Policji lub Komendanta 

Wojewódzkiego Policji. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, że nie po to wykonana była 

reorganizacja, aby teraz likwidowany był Komisariat Policji. W dalszym ciągu 

prowadzone są działania zmierzające do zwiększenia bezpieczeństwa na terenie Gminy.  

Szukiełowicz Zdzisław – radny, zapytał, czy jest szansa poprawy estetyki budynku 

Komisariatu Policji.  

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie, 

poinformował, że dysponentem środków finansowych jest Komendant Wojewódzki 

Policji. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zapytał czy rozpatrywana była 

możliwość wystawiania patroli pieszych. Stwierdził, że odniosłoby to pozytywny skutek. 

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie, wyjaśnił, że 

w pierwszej kolejności wystawiany jest patrol z radiowozem na terenie miasta, następnie 

na terenie gminy. Jeżeli jest taka możliwość to wystawiany jest patrol pieszy na teren 

centrum lub osiedle 22 Lipca. Dodał, że w dniu wczorajszym na terenie Gminy 

Kożuchów było pięć patroli. Takie wsparcie z Komendy Powiatowej planowane jest raz 

na dwa tygodnie. 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy system monitoringu 

jest sprawny.  

Perlak Robert – Zastępca Komendanta Komisariatu Policji w Kożuchowie, 

poinformował, że system działa w części. Nie działają dwie kamery /ul. 1 Maja, ul. 

Zielonogórska/, natomiast kamera na głównym skrzyżowaniu jest ustawiona nieruchomo 

na wylot ulicy Szprotawskiej. Stwierdził, iż firma powinna przyjechać i po konsultacjach 

przeprogramować kamerę. 
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Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, zapytał, czy jest możliwe 

przeprogramowanie systemu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że firma zostanie wezwana  

w celu przeprogramowania systemu. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, zapytał jakie 

są dalsze zamierzenia związane z systemem monitoringu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że przy zmianie siedziby 

Straży Miejskiej będzie przeprowadzona analiza zmiany miejsca obsługi monitoringu. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej w Kożuchowie, przedstawił informację 

nt. funkcjonowania Straży Miejskiej. /Informacja w załączeniu./ 

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, poprosił o ustawianie 

fotoradaru w miejscowości Cisów. 

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej w Kożuchowie, wyjaśnił, że jest to 

niemożliwe, ponieważ nie otrzymano zgody Komendy Wojewódzkiej Policji. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, podziękował za patrole Straży Miejskiej  

w parku miejskim.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy prawdą jest, że Gmina Kożuchów skierowała 

pozew do Sądu przeciwko Panu Emilowi Rau. Jeżeli tak to, jakie było rozstrzygnięcie 

sprawy.  

Karpiński Zenon – Komendant Straży Miejskiej w Kożuchowie, wyjaśnił, ze Gmina nie 

pozwała Pana Rau do Sądu i nie partycypowała w kosztach takiego pozwu. Pan Rau 

stanął przed Sądem ze Strażnikami Miejskimi. Postępowanie prowadzone było przez 

Policję. Strażnicy złożyli doniesienie na Policję, która skierowała wniosek do Sądu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. funkcjonowania 

Ochotniczych Straży Pożarnych z terenu Gminy Kożuchów. Poinformował, że na terenie 

Gminy funkcjonuje siedem jednostek OSP. Dwie jednostki wpisane są do Krajowego 

Systemu Ratowniczo Gaśniczego. Podpisano porozumienie w sprawie wprowadzenia do 

systemu OSP w Studzieńcu. Nieodpłatnie pozyskano samochód klasy ciężkiej do 

Studzieńca. Poinformował, że reaktywowała się jednostka OSP w Lasocinie.  

W Broniszowie nie ma grupy OSP, dużym problemem jest remiza strażacka. Wykonano 

dokumentację budowy wspólnej remizy dla miejscowości Radwanów i Broniszów. Jeżeli 

w nowym okresie programowania będą środki na budowę remiz, to na przestrzenia  
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2015 – 2020 taki obiekt ma szanse powstać. Jednostka OSP w Stypułowie jest w miarę 

mobilna, posiada samochód klasy lekkiej. Rozważana była zmiana lokalizacji OSP  

w Stypułowie, ale na dzień dzisiejszy nie ma dobrej lokalizacji. Możliwa jest budowa 

małego boksu garażowego. Rozważana była lokalizacja przy świetlicy wiejskiej.  

W Mirocinie Górnym kończy się inwestycja przebudowy remizy OSP. Dla OSP 

Kożuchów wykonywany jest projekt, który ma być zakończony do marca 2014 r. Wiosną 

przyszłego roku rozpocznie się inwestycja. Zakończenie inwestycji planowane jest na 

koniec 2014 r.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy dodatkowe prace przy remizie OSP w Mirocinie 

Górnym zostaną wykonane przed odbiorem. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że roboty dodatkowe będą 

realizowane najwcześniej w przyszłym roku. Najprawdopodobniej zostaną ogłoszone 

nowe przetargi na wykonanie tych zadań. 

Jelinek Marcin – radny, zwrócił uwagę, że do czasu wykonania tych prac nie będzie 

można korzystać z remizy. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zwrócił uwagę, że projekt kończy się  

w kwietniu 2015 r. Czym innym jest wykonanie robót budowlanych a czym innym jest 

oddanie do użytku całości. Zapewnił, że jednostka będzie mobilna. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że Komisja Wsi i Rolnictwa w miesiącu wrześniu, 

podczas posiedzenia wyjazdowego, sprawdzała stan techniczny remiz OSP. Zauważył, że 

stan techniczny obiektów jest zły. Zapytał, kiedy zamontowana zostanie obiecana brama 

w remizie OSP w Studzieńcu. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że wymiana bramy zostanie 

wykonana w roku 2013 r. 
 

Do pkt.5. 

Piotrowska Jolanta - Skarbnik Gminy, przedstawiła informację z wykonania budżetu 

Gminy za I półrocze 2013 r. /Informacja w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy Skarbnik Gminy podtrzymuje stwierdzenie, że aby 

wykonać wydatki ujęte w budżecie najprawdopodobniej zabraknie 1 500 000 zł. Czy  

w związku z tym będzie brana pod uwagę konieczność zaciągnięcia kredytu. 

Piotrowska Jolanta - Skarbnik Gminy, podtrzymała swoją wypowiedź, iż być może 

wystąpi konieczność zaciągnięcia kredytu. Uzupełniła, ze w dalszym ciągu wpływają 
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dochody, które zaliczane są do poprzedniego okresu. Rozważane są różne możliwości 

pokrycia dochodów. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, jak na koniec III kwartału wygląda wykonanie 

funduszu sołeckiego. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, wyjaśnił, ze w tej chwili nie jest w stanie 

odpowiedzieć na to pytanie. Jeżeli pracownik zdąży przygotować informacje, to 

odpowiedz zostanie udzielona do końca sesji.  

Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, jakie są plany 

dotyczące obiektu po świetlicy w Cisowie. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, poinformował, że obiekt ujęty jest  

w wykazie nieruchomości przeznaczonych do sprzedaży. Po upływie wymaganego czasu 

ogłoszony zostanie przetarg.  
 

Do pkt.6. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił informację nt. stopnia 

zaawansowania sprzedaży mienia i dalszych zamierzeń w tym kierunku. /Informacja  

w załączeniu./ 
 

Do pkt.7. lit. b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił informację nt. funkcjonowania 

przedszkoli po 1 lipca br.. Poinformował, że nieprawdą jest to, iż w przedszkolach nie 

mogą być prowadzone zajęcia przez firmy zewnętrzne. Dyrektorzy przedstawili ofertę 

zajęć, które mogą być finansowane z dodatkowej puli środków, które Gmina otrzyma. Do 

końca roku będzie to kwota 414 zł/ 1 dziecko. Zajęcia w ramach podstawy programowej 

będą realizowane przez pracowników. Poza podstawą programową mogą być 

realizowane zajęcia z języków obcych, koncerty umuzykalniające, zajęcia ruchowe, 

zajęcia taneczne. Zajęciami dodatkowymi objęte będą wszystkie dzieci. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

intencją wniosku było zorientowanie się jak sobie radzą przedszkola w nowej sytuacji 

oraz czy dodatkowa subwencja dotarła do placówek. 

Bembnowicz Ewa – Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie, 

poinformowała, że za okres czterech miesięcy do przedszkola powinno wpłynąć 51 750 

zł.. Koszt zajęć dodatkowych wyliczono na kwotę 6 420 zł. Rodzice, zgodnie z ustawą, 

zapłacą 1 zł. za zajęcia dodatkowe. Stwierdziła, że koszty zajęć dodatkowych nie są duże 
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w stosunku do dotacji jaka wpływa do Gminy. Podziękowała władzom Gminy za chęć 

wykorzystania subwencji na dofinansowanie zajęć. Poinformowała, że w wielu Gminach 

nie będą organizowane zajęcia.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

zapytała, czy ilość zajęć się zmniejszy. 

Bembnowicz Ewa – Dyrektor Przedszkola Miejskiego Nr 1 w Kożuchowie, 

poinformowała, że zaproponowane zostaną podstawowe zajęcia tj. koncerty 

umuzykalniające, teatrzyk, język obcy, muzyka na żywo, taniec współczesny. Zapewniła, 

że we wcześniejszym okresie, w rozliczeniu godzinowym, zajęć nie było więcej. 
 

Do pkt.7. lit. a. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, przedstawił założenia umowy  

o zarządzanie cmentarzami komunalnymi zawartej z P.U.K. Uskom w Kożuchowie. 

/Umowa w załączeniu./ 

Jelinek Marcin – radny, poinformował, że mieszkańcy zgłaszają. Iż P.U.K. Uskom 

pobiera dodatkowe opłaty, które nie wynikają z Zarządzenia Burmistrza. Poprosił  

o wyjaśnienie. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, poinformował, że w wyniku 

pewnych nieprawidłowości i braku nadzoru, na cmentarzu stracono dość dużą część 

kwater. Spowodowane to było tym, iż firmy świadczące usługi pogrzebowe  

w nieprawidłowy sposób wykonywały pochówki. W chwili obecnej jest taki problem, że 

alejki są krzywe. Okazało się również, że rurociąg przykryty jest przez część kwater. 

Problemy wynikają z tego, że nie było prawidłowego nadzoru nad świadczonymi 

usługami. W związku z tym, na bazie porozumienia z Gminą, w umowę wpisano 

również, iż Spółka wykonuje nadzór nad świadczonymi usługami na terenie cmentarzy. 

Spółka za ten nadzór pobiera opłaty a wyznaczony pracownik P.U.K. Uskom sprawdza 

czy usługa została wykonana zgodnie z zaleceniami Spółki. Jednorazowa opłata za 

nadzór wynosi 150 zł. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy umowa daje prawo pobierania takiej opłaty. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, twierdząco odpowiedział na 

zadane pytanie. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, uzupełnił, że opłaty za energię i wodę 

wnosi Gmina, ponieważ te opłaty wpływają do Gminy. 



10 

 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że regulamin korzystania określa godziny 

korzystania z cmentarza /8.00 – 17.00/. W imieniu mieszkańców zapytał, kto będzie ich 

karał, jeżeli ktoś wejdzie na cmentarz po godzinie 17.00. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, wyjaśnił, że zasada została 

wprowadzona, aby mieszkańcy, którzy zobaczą osoby postronne, chcące dewastować 

cmentarz w godzinach wieczornych mogli zadzwonić na Policję lub Straż Miejską. Zapis 

ma na celu zapewnić większe bezpieczeństwo cmentarza.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy P.U.K. Uskom pobiera dodatkowe opłaty za wodę. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, zapewnił, iż P.U.K. Uskom, 

poza opłatą za nadzór, nie pobiera żadnych opłat. Wszystkie opłaty ustanowione 

Zarządzeniem Burmistrza wpływają na konto Gminy. Poinformował, że planowane jest 

przeprowadzenie informacji społecznej polegającej na wywieszeniu pod regulaminami na 

cmentarzu informacji nt. zasad uiszczania opłat, informacje te zostaną zamieszczone 

również na stronie internetowej, w „Aktualnościach Kożuchowskich” oraz  

w Tygodniku „Krąg”. Tradycyjnie informacja w postaci karteczek zostanie umieszczona 

na grobach. 

Jelinek Marcin – radny, poprosił, o umieszenie informacji nt. stawek pod regulaminem 

na cmentarzach 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, zapewnił, że jeżeli będą takie 

możliwości techniczne, to taka informacja zostanie umieszczona. 

Żyrolis Adam – Zastępca Burmistrza Kożuchowa, stwierdził, iż informacja powinna 

wskazywać miejsca, gdzie informacja nt. stawek jest zamieszczona. Uzasadnił, że część 

stawek wymaga wyjaśnień. Wyjaśnień mogą udzielać przeszkoleni pracownicy.  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, zgodził, się z wypowiedzią Zastępcy 

Burmistrza Kożuchowa. Stwierdził, że karteczki na grobach nie powinny leżeć na 

grobach w dniu 1 Listopada. 

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, przypomniał, 

że Komisja Rewizyjna składała wniosek dotyczący wykonania mapy hydrantów  

w Gminie. Zapewniono, że mapa zostanie wykonana do końca czerwca. Do dnia 

dzisiejszego takiej mapy nie ma. Poprosił o informację. 

Szczęsny Marcin – Prezes P.U.K. Uskom w Kożuchowie, powiedział, że mapa została 

wykonana. Inwentaryzacja również została wykonana nadmienił, że od dnia 
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inwentaryzacji cześć hydrantów została naprawiona a część wymieniona. Zapewnił, że 

sprawdzi, dlaczego mapa nie została przekazana. 
 

Do pkt.8. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, poprosił o składanie wniosków  

i interpelacji w formie ustnej lub pisemnej.  

Drozdek Sławomir – radny, złożył wniosek o wyrażenie przez Radę zgody na zakup 

budynku Spółdzielni „Lubkon”, a także wyrażenie zgody na zaciągnięcie kredytu na jego 

zakup.  

Jelinek Marcin – radny, zapytał, czy prawdą jest, że na budynku są dodatkowe 

wierzytelności. Zapytał ile wynoszą te wierzytelności. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że w bieżącym tygodniu 

Gmina wystąpi do komornika z pismem deklarującym chęć zakupu nieruchomości. 

Zapewnił, że warunkiem zakupu nieruchomości jest zdjęcie z niej hipoteki. 

Jelinek Marcin – radny, złożył wniosek o dokonanie zmian w regulaminie przyznawania 

środków dla poszczególnych organizacji i wpisanie do regulaminu zapisów, mających 

zdaniem niektórych organizacji zapewnić bardziej rzetelny i adekwatny do osiągnięć 

sportowych podział środków w budżecie na rok 2014. Poprosił o wprowadzenie do 

regulaminu przyznawania dotacji, kryteriów dotyczących osiągnięć sportowych danego 

klubu w roku bieżącym, kryterium ilości osób uczęszczających na zajęcia do danego 

klubu oraz kryterium promocji gminy Kożuchów na zawodach wojewódzkich, krajowych 

i międzynarodowych. 

Malczyk Piotr – radny, zapytał, co oznacza wynik sportowy. Stwierdził, że nie można 

wszystkich dziedzin mierzyć jedną miarą. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, stwierdził, w dzisiejszych czasach, co 

drugie miasto organizuje różnego rodzaju turnieje. Dlatego nie jest możliwe precyzyjne 

kategoryzowanie. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, stwierdził, że wyniki i propozycje 

Komisji Konkursowej powinny być uwzględniane przez gremium. 

Jelinek Marcin – radny, stwierdził, że wielokrotnie Burmistrz Kożuchowa oraz 

przedstawiciele Związku EKO-PRZYSZŁOŚĆ podkreślali, że wydatki związane  

z funkcjonowaniem Związku w pierwszym półroczu 2013 roku są podyktowane 

przygotowaniem min. przetargu i dlatego muszą być zatrudnione nowe osoby, że jednym 
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z zadań związku, dla którego był on powoływany było również zorganizowanie  

i przeprowadzenie przetargu. Poprosił o odpowiedzieć na pytania: 

Co oznacza poniesienie przez związek wydatków w kwocie 30 012,00 zł na „obsługę 

przetargu”? 

Proszę o szczegółowe wskazanie zakresu objętego sformułowaniem „obsługa przetargu”? 

Proszę o wskazanie metody wybory wykonawcy w/w usługi, bowiem na stronie BIP 

związku nie ma informacji o takim przetargu? 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poprosił o zwrócenie się w tej sprawie do 

Związku EKO-PRZYSZŁOŚĆ. 

Jelinek Marcin – radny, zauważył, że to Burmistrz jest reprezentantem mieszkańców 

Gminy w związku z tym poprosił o przekazanie wniosku do Związku EKO-

PRZYSZŁOŚĆ. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, złożył wniosek o pilne usunięcie 

martwych konarów na drzewie w parku. Drzewo zlokalizowane jest przy chodniku ul. 

Żeromskiego /w pobliżu muldy drogowej/. Uschnięte konary mogą być powodem 

zagrożenia dla osób pieszych jak i pojazdów. 

Drozdek Sławomir – radny, poprosił o przegłosowanie złożonego wniosku. 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, stwierdził, iż w pierwszej kolejności Burmistrz ma się 

zorientować w możliwości zakupu nieruchomości bez obciążeń. Wówczas Radni będą 

mogli podjąć decyzje.  

Zieliński Henryk – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej, stwierdził, że 

przegłosowanie wniosku pokazałoby ewentualne poparcie. 

Drozdek Sławomir – radny, uzasadnił, że jeżeli w dniu dzisiejszym Rada nie udzieliłaby 

poparcia, to nie byłoby sensu, aby pracownicy Urzędu tracili czas na przygotowanie 

ewentualnego zakupu. 

Szczepankiewicz Katarzyna - Radca Prawny UM, powiedziała, że nie ma potrzeby 

przegłosowywania wniosku przed sprawdzeniem informacji na temat stanu prawnego 

nieruchomości. 
 

Do pkt.9. lit. a. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych oraz 

podwyższenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych położonych w budynkach 
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wpisanych do rejestru zabytków stanowiących własność Gminy Kożuchów w drodze 

bezprzetargowej na rzecz najemców. /numer druku LI/1/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie ustalenia warunków udzielania bonifikat i wysokości stawek procentowych 

oraz podwyższenia bonifikaty przy sprzedaży lokali mieszkalnych położonych 

w budynkach wpisanych do rejestru zabytków stanowiących własność Gminy Kożuchów 

w drodze bezprzetargowej na rzecz najemców. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów / za – 12 , przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 1, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.9. lit. b. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. /numer druku LI/2/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nieodpłatnego nabycia na rzecz Gminy nieruchomości. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13 , przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.9. lit. c. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

nadania nazw ulicom na terenie miasta i gminy Kożuchów. /numer druku LI/3/13/  

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie nadania nazw ulicom na terenie miasta i gminy Kożuchów. 

Projekt uchwały został przyjęty jednogłośnie. /za – 13 , przeciw – 0, wstrzymało się od 

głosu – 0, nie głosowało – 0/ 
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Do pkt.9. lit. d. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany 

uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. /numer druku LI/4/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

w sprawie zmiany uchwały budżetowej Gminy Kożuchów na 2013 rok. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 9 , przeciw – 0, wstrzymało się 

od głosu – 4, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.9. lit. e. 

Piotrowska Jolanta – Skarbnik Gminy, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na lata 2013 – 

2020. /numer druku LI/5/13/ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przedstawił opinie Komisji Stałych 

RM. /Opinie w załączeniu./ 

Jagasek Paweł – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej, odczytał projekt uchwały  

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kożuchów na 

lata 2013 – 2020. 

Projekt uchwały został przyjęty większością głosów /za – 10 , przeciw – 0, wstrzymało 

się od głosu – 3, nie głosowało – 0/ 
 

Do pkt.10. 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr XLIX został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 

Protokół z sesji Rady Miejskiej nr L został przyjęty jednogłośnie. /za – 13/ 
 

Do pkt.11. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo RIO z dnia 20 

września br . /Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo SKO z dnia 14 

sierpnia br .  wraz z odpowiedzią Rady Miejskiej. /Pisma w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Wojewódzkiego 

Konserwatora zabytków z dnia 26 sierpnia br. /Pismo w załączeniu./ 
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Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Związku 

Międzygminnego EKO-PRZYSZŁOŚĆ z dnia 30 sierpnia br. /Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał pismo Pana P. Konsewicza  

z dnia 2 września br. /Pismo w załączeniu./ 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, odczytał wnioski mieszkańców 

Studzieńca do budżetu Gminy na 2014 r.  z dnia 17 września br./Pismo w załączeniu./ 

Szukiełowicz Zdzisław – radny, poprosił o informację, czy została rozwiązana sytuacja 

mieszkańca zajmującego lokal w Szkole Podstawowej nr 1 w Kożuchowie. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, zapewnił, że sprawa została zakończona, 

osoba ta otrzymała inny lokal. 

Jelinek Marcin – radny, zapytał kto będzie płacił opłatę środowiskową za odpady 

wywożone na składowisko odpadów w Stypułowie w ramach umowy z firmą Budimex.  

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że za te odpady opłata 

została uiszczona i nie będzie pobierana powtórnie.  

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poprosiła o poprawienie estetyki ogrodzenia targowiska miejskiego.  

Zakrzewski Bronisław – radny, zwrócił uwagę, że podstawa na której stoi figura lwa 

nad apteką jest w bardzo złym stanie technicznym. Zapytał czy jest możliwość jej 

zabezpieczenia. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, poinformował, że Gmina nie jest 

współwłaścicielem budynku. Dodał, że 2 – 3 lata temu podstawa figury była 

wzmacniana. Nadmienił, iż właściciel budynku ma gotową dokumentację na wykonanie 

elewacji. Zapewnił, że zwróci się w tej sprawie do właściciela. 

Zakrzewski Bronisław – radny, stwierdził, że uczniowie, którzy biorą udział  

w zawodach sportowych uzyskują coraz lepsze wyniki. Zaproponował zorganizowanie 

spotkania z najlepszymi uczniami i wręczenie im dyplomów oraz upominków 

zakupionych ze środków Rady Miejskiej. Poprosił o opinię radnych. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, przychylił się do wypowiedzi radnego  

B. Zakrzewskiego. Dodał, że są materiały promocyjne, które mogłyby zostać wręczone 

uczniom. 

Wiśniewska Jolanta – Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej, 

poparła wniosek. Stwierdziła, że wręczenie dyplomów powinno odbywać się w szkole. 
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Franczak Jan – Przewodniczący Komisji Gospodarki i Budżetu, zapytał, czy został 

sprzedany budynek po kinie „Uciecha”. 

Ogrodnik Andrzej – Burmistrz Kożuchowa, powiedział, że cena budynku wynosi  

140 000 zł. Stwierdził, że budynek pęka w dwóch narożnikach. W chwili obecnej nie ma 

sensu, aby Gmina kupiła obiekt, ponieważ nie ma potrzeby remontowania małej sali 

widowiskowej z uwagi na to iż dysponujemy salami w KOKiS Zamek. 

Medyński Jan – Przewodniczący Rady Miejskiej, przypomniał Przewodniczącym 

Komisji o konieczności przygotowywania planów pracy na rok 2014. Poinformował, że 

plan pracy Rady Miejskiej będzie opracowywany po otrzymaniu planów pracy Komisji 

Stałych. 
 

Do pkt.11. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady zamknął obrady dziękując 

wszystkim za udział w sesji. Sesję zakończono o godzinie 16.00 

 

Protokołowała                         Przewodniczący  Rady Miejskiej 

  

 Kinga Kukuć                            Jan Medyński 

 

 


